
Dagsorden 27. april 2014 
Ølykke Centeret, Tunø 
Tilstede: Jacob, Helle, Jørn, Hans, Lars, Peter, Janni 
Afbud: Rikke 
 

1. Valg af referent:  
Jacob 
 

2. Økonomi v/ Helle 
a. Status på billetsalg: der er solgt 6 Tenthouses og ca 500 billetter.  
b. Hans tager imod kontingent fra øboerne, og brevene bliver afleveret på kroen. 

 
3. Status/behandling af tiltag 2014 

a. Bedre mad/Goumetområde 
Den nye restaurant v/ Jannie: Janni havde haft møde med madholdene hos 
BC Catering, og det er stadig Morten, der er kontaktpersonen. Vi får stadig de 
samme kølebiler som de andre år. Der er blevet lavet diverse tallerkenretter 
på arbejdsweekenden, og i den forbindelse blev der taget billeder af det hele, 
så folk kan se, hvad de kan få at spise. 

b. Logi/indkvartering af gæster 
Tent Houses: Der er solgt 6 Tenthouses. Der er ved at blive lavet flyers og 
små plakater, som Ceres kan tage med ud på diverse værtshuse. Vi håber, 
det kan være med at sælge lidt flere. Vi skal helst op på 25 stk. 
 

4. Qigong på Tunø Festival v/ Lars:  
En person fra Odder har henvendt sig og tilbudt at lave Qigong morgengymnastik på 
festivallen. Det eneste hun skal have for det er en fribillet. 
 

5. Plakat 2014:  
Jørn har modtaget en ny version af plakaten. Den første plakat manglede ø og bas. 
Lars vil forsøge at lave et arrangement, hvor plakaten kan blive præsenteret enten i 
Århus eller i Odder med deltagelse af borgmesteren. Jørn kontakter Finn Jernø og 
meddeler, at plakaten er godkendt. 
 

6. Facebook-politik v/ Jannie:  
Frivillig-siden på Facebook omdøbes til ”venner af Tunø Festival”. Jørn udarbejder 
en politik for hvordan, man opfører sig på siden. 
 

7. Budget til Radioreklame v/Jørn:  
Vi kan få vist en lille reklame for Tunø Festival i Odder biograf før hver film for ca. 
3.000 kr. Det vil køre fra 1. maj og indtil festivallen. Vi bruger 10.000 kr. på radio 
reklamer i radio Go FM . Der udloddes 3x 2 billetter. Derudover har Jørn kontakt  
med Radio Syddjurs. 
 

8. Musik 2014 v/ Jacob:  
Ok, der er styr på det hele. 
 



9. Nyt fra udvalgene:  
Jørn har haft møde med PR. De har styr på diverse skærme. 
Det trykte program er færdigt 15 juni.  
Hanne stopper som formand for PR efter denne festival, der arbejdes på at finde en 
ny formand.   
 
Peter har været til mød med transport, Curt har styr på det hele.  
 
Brunch holder møde 2. maj. 
   
Janni vil gerne have at vide, hvor mange medarbejdere, der mangler på de enkelte 
hold.   
 
Helle skal til møde med check in 6. maj.  

 
Helle har været til møde med Støtteforeningen. John Christiansen er valgt  som ny 
formand for Støtteforeningen. 
 
Hans har kontrakten med skolen. Der er normalt en børneinstitution på skolen, som 
der arbejdes på at få flyttet under festivallen. Skolemad skal have viskestykker og 
håndklæder med op på skolen. 

 
10. Nyt fra Tunø:  

Lotte træder ud af bestyrelsen, da hun er blevet formand for beboerforeningen på 
Tunø. Kamilla er nyvalgt Tunø repræsentant i bestyrelsen. 
 

Eventuelt 


